



P.O. Box
34430

N° _____/CRP/MIN/FOF/SETAT/SG/DAG/SDPSP/SP/BI/NE

Yaoundé, 22 AVR 2024

0103

PRESS RELEASE

The Minister of Forestry and Wildlife invites State Agents of his Ministry who are under the Labour Code from the 6th to the 11th category, and who meets the requirements for advancement, in accordance with provisions of **Articles 17(5) and 20 of Decree No. 78/484 of 9 November 1978** to lay down the common provisions applicable to State Agents under the Labour Code to quickly submit their application files before **Friday, 26 April 2024**, at the Sub Department in charge of Personnel, Salaries and Pensions (**Room 1722**), in the ministerial building N°2.

Requirements are the following:

- Have exhausted all levels of their category;
- Have a minimum two years seniority at the 12th step;
- Justify at least ten (10) years of experience in this category;
- Never have benefited during their career from a categorical reclassification a choice.

Documents to be submitted are the following:

- A stamped application;
- A photocopy of the contract or engagement decision;
- An Advancement Decision to echelon 12;
- A Reclassification Decision (if necessary);
- A copy of last Advancement decision;
- An attestation of Effective Presence on duty post not more than 3 (three) months old;
- A copy of the Birth Certificate for decision workers;
- A copy of recent pay slip.

Copies:

- MIN/FOF/CAB/SETAT
- MIN/FOF/IG/SG
- MIN/FOF/ALL DEPARTMENTS
- MIN/FOF/ ALL DR/FOF
- MIN/FOF/ ALL DD/FOF
- MIN/FOF/ENE/EF/CPB
- MIN/FOF/ WEBSITE/COMUNIT
- RECORDS/ARCHIVES

Pour le Ministre
des Forêts et de la Faune
et par Délégation
Le Secrétaire Général



Joseph Nyongwen



0103

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Forêts et de la Faune invite les agents de l'Etat relevant du Code du travail de la 6ème à la 11ème catégorie de son Département Ministériel, remplissant les conditions requises pour prétendre à un avancement catégoriel au choix conformément aux dispositions des **Articles 17(5) et 20 du Décret N°78/484 du 9 novembre 1978** fixant les dispositions communes applicables aux agents de l'Etat relevant du Code du Travail à bien vouloir déposer de toute urgence, leurs dossiers de candidature jusqu'au **vendredi 26 avril 2024**, délai de rigueur à la sous-Direction des personnels, de la solde et des Pensions (**porte 1722**).

Les conditions à remplir sont les suivantes:

- Avoir épuisé tous les échelons de leur catégorie ;
- Avoir au moins deux (02) ans d'ancienneté au 12^{ème} échelon ;
- Justifier d'au moins dix (10) années d'expérience dans cette catégorie ;
- N'avoir jamais bénéficié au cours de leur carrière d'un reclassement catégoriel au choix.

Les pièces à fournir sont les suivantes:

- Une demande timbrée ;
- Une photocopie du contrat de travail ou de la décision d'engagement ;
- Une décision d'avancement au 12^{ème} échelon ;
- Un acte de reclassement (éventuellement);
- Une photocopie de l'acte de naissance en ce qui concerne les agents décisionnaires ;
- Une attestation de présence effective au poste datant de moins de trois (3) Mois ;
- Un bulletin de solde récent.

**Pour le Ministre
des Forêts et de la Faune
et par Délégation
Le Secrétaire Général**

Copies :

- MINFOF/CAB/SETAT
- MINFOF/IG/SG
- MINFOF/TOUTES DIRECTIONS
- MINFOF/ TOUTES LES DRFOF
- MINFOF/TOUTES LES DDFOF
- MINFOF/ENEF/EFG/CPB
- MINFOF/SITE WEB/CELLCOM
- CHRONO/ARCHIVES
- AFFICHAGE.



Joseph Nyonguen